

**Krupa-Shusharina S. V.**

**К 84** 32 piano miniatures for middle and senior grades of children's music schools and children's schools of arts. "Inspiration": Sheet music. — Saint Petersburg: Publishing house "Lan"; Publishing house "THE PLANET OF MUSIC", 2019. — 72 pages. — (University textbooks. Books on specialized subjects).

The collection contains 32 piano miniatures of a different character created by a modern composer Svetlana Krupa-Shusharina, a member of the international union of composers "XXI century". Her name is listed in the Golden Book of Culture of the Novosibirsk Region in the nomination "Artist of Music and Words".

The miniatures reveal the harmony and beauty of the surrounding world. Each piece is born from a composer's state of mind in its contact with nature. In these pieces you can see the shades of sunrise, playing highlights in the trees' leaves, admire the thunderstorm in the enchanted forest. Empathize with the tears of a violin, loneliness of a star, a swan song. Bright musical images are so real that they allow you to meet the morning in China and autumn in Paris. Contemplate the northern lights, mountain landscape, a mermaid in a magical lake. Hear the melody of a coastal wave and be enchanted by its magical sounds. Pieces of "Inspiration" is music, where, looking for a wonder, you can listen to your heart, in which a feeling of peace and joy is born.

The collection is addressed to teachers of special piano at children's music schools, children's art schools.

ББК 85.954.2

**Крупа-Шушарина С. В.**

**К 84** 32 фортепианные миниатюры для средних и старших классов ДМШ и ДШИ. «Вдохновение»: Ноты. — СПб.: Издательство «Лань»; Издательство «ПЛАНЕТА МУЗЫКИ», 2019. — 72 с. — (Учебники для вузов. Специальная литература).

**ISBN 978-5-8114-3841-9 (Издательство «Лань»)**

**ISBN 978-5-91938-727-5 (Издательство «ПЛАНЕТА МУЗЫКИ»)**

**ISMN 979-0-66005-405-5 (Издательство «ПЛАНЕТА МУЗЫКИ»)**

Сборник содержит 32 разнохарактерных фортепианных миниатюр, созданных современным композитором Светланой Крупой-Шушариной, членом международного союза композиторов «XXI век». Ее имя внесено в «Золотую книгу культуры Новосибирской области» в номинации «Художник музыки и слова».

В миниатюрах раскрывается гармония и красота окружающей вселенной. Каждая пьеса рождена из состояния души композитора в соприкосновении с природой. В них можно увидеть оттенки восхода солнца, играющего бликами в листве деревьев, воссторгаться грозой в зачарованном лесу. Сопереживать слезам скрипки, одиночеству звезды, лебединой песне. Яркие музыкальные образы столь реальны, что позволяют встретить утро в Китае и осень в Париже. Созерцать северное сияние, горный пейзаж, русалку в волшебном озере. Услышать мелодию прибрежной волны и быть зачарованным её волшебными звуками. Пьесы «Вдохновения» — музыка, где в ожидании чуда можно прислушаться к своему сердцу, в котором рождается чувство умиротворения и радости.

Сборник адресован преподавателям специального фортепиано детских музыкальных школ, детских школ искусств.

# ПРЕЛЮДИЯ

*Prelude*

С.В. Крупа-Шушарина

Piano

**Sereno**

*mp*

Re.      \* simile

6

11

16

21

26  
  
 30 *tr.*  
*rit.*
  
 34 
  
 38 
  
 42 
  
 46

# ВДОХНОВЕНИЕ

*Inspiration*

С.В. Крупа-Шушарина

Moderato

Piano

Reo.      \* simile

5

9

13

17

21  
  
 25  
  
 29  
  
 33  
  
 36  
  
 39

# МОЛИТВА

*Prayer*

С.В. Крупа-Шушарина

**Piano**

**Andante**

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12